
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 14. januar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 214
Kan ministeren bekræfte, at sundhedserhvervene i 2011 betalte samlet knap
630 mio. kr. i lønsumsafgift, og at sundhedserhvervene som konsekvens af
regeringens finanslovsaftale med Enhedslisten pålægges en yderligere om-
kostning på 210 mio. kr. og således kommer til at bære en stor del af afgifts-
stigningen for ikke finansiel virksomhed, hvilket alt andet lige vil resultere i
øget brugerbetaling for sundhedsydelser i bred forstand?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Sophie
Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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